
Referat fra bestyrelsesmøde mandag 24. juni 2024 fra 20.15-22.00 
 

Deltagere:  Steen Veile, Lasse Eskildsen, Louise Clara Enevoldsen, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg og 

Anja Fjorback  

Afbud:    

Referent:  Jakob Ljungberg 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde  

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev 

 

Intet at bemærke. 

 

3. Drøftelse af haltider på HiRi 

Skal vi have ændret i vores haltider og/eller hvordan udendørsbanerne anvendes? 

 

 
 

Vi opdaterer skemaet, så det afspejler hvordan hallen reelt anvendes (Hanne laver et udkast) - og derefter 

laver vi en version med, hvordan vi gerne vil have det til at være (det der skal være gældende).  

 



4. Evaluering af opdeling af springtid søndag formiddag 

 

”FORSØG MED OPDELT SPRINGTID SØNDAGE 

I forlængelse af staldmødet i torsdags ønsker bestyrelsen at afprøve en opdeling af springtiden søndage fra 

9.00 til 14.00 

 

Forsøget indebærer, at tiden opdeles således: 

• Søndage i ulige uger: Spring fra 9.00-12.00 og Bom fra 12.00-14.00 

• Søndage i lige uger: Bom fra 9.00-11.00 og Spring fra 11.00-14.00 

 

I opdelingen har vi lagt vægt på, at tiderne til bomtræning godt kan deles af flere, mens det ikke er tilfældet 

med springtræningen. 

 

Forsøget gælder fra søndag 28. april (ulige uge). 

 

Vi evaluerer i bestyrelsen inden sommerferien og tager på det tidspunkt stilling til, om forsøget skal 

permanentgøres. Vi hører derfor gerne feedback på, hvordan forsøget virker.” 

 

Vi drøftede, at det er vanskeligt at finde ud af systemet med opdeling i lige og ulige uger, og at der synes at 

være flere, der springer end ryttere, der rider bomme.  

 

Vi aftalte derfor at ændre, at søndagstiderne til springtræning og bomtræning fremover er: 

• Spring fra kl. 9.00-13.30 

• Bom fra kl. 13.30-15.00 

 

Vi aftalte, at der tidligst kan bookes spring- og bomtider fra søndagen før kl. 15.00.  

 

Dette har virkning fra 1. juli 2024. 

 

5. Dressurunderviser mandag til august 
 

Vi talte om en erstatning for Ditte, som skal på barsel fra 1. august. Hun er tilbage 3. februar 

 

Vi talte om mulige vikarer for Ditte. 

 

Vi aftalte, at følgende tilbydes at være vikar for Dicte (Louise fordeler de enkelte undervisningsdage): 

• Astrid Gemal 1 mandag om måneden 

• Jeanette Reitz Andersen 3-4 mandage om måneden 

 
Derudover underviser følgende: 

• Karina underviser tirsdag  

• Jeff underviser onsdag 

• Kristian underviser torsdag  

• Gitte underviser torsdag  
 



Der må ikke undervises udenfor de tidsrum, hvor ovenstående underviser medmindre det er aftalt med 

bestyrelsen. 

 

6. Part og springning 

 

Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde: 

”Vi er enige om, at parter alene må springe om søndagen, når det vurderes, at parten kan springe 

forsvarligt.  

 

Det er ønske om et fortsat krav om, at parten får undervisning af springunderviseren om onsdagen. 

 

Vi hører Eva som partsansvarlig om hendes tanker i forhold til ovenstående og om hun har lyst til at 

supervisere/undervise parter om søndagen, hvis/når der er behov - og i fald må hun opkræve sædvanlig 

betaling herfor.” 

 

På baggrund af dialog mellem Anja og Eva aftalte vi, at parterne alene må springe om søndagen, hvis Jeff 

har sagt god for det eller at Eva superviserer springningen (hun kan opkræve betaling for det).  

 

7. Venteliste for bokse på HiRi 

 
Anja gav en kort status på ventelisten, både den interne og den eksterne venteliste. 
 
Vi aftalte, at Anja har ansvaret for ventelisten og at hun i fald der måtte være behov kan drøfte den eller 
konkrete henvendelser med bestyrelsen. 
 
8. Styring af HiRi-bestyrelsesmailen 
 
Drøftet. Vi har brug for at aftale, hvordan vi bedst håndterer den fælles HiRi-bestyrelsesmail. 
 
9. Næste staldmøde 
 
Staldmøde afholdes torsdag 29. august 
 
10. Tidspunkt for næste møde 

 

Bestyrelsesmøde afholdes mandag 26. august 2024 kl. 20.15.  

 

11. Eventuelt 

 

Staldholdene skal være obs på at fordele møg i møgcontaineren. 

 

Steen fortalte om kommende eftersyn af brandmateriel.  

 

Steen fortalte om status på projekt med vandopsamling. 

 

 

Kommende begivenheder 



16. august - Dressur D stævne 

17. - 18. august - Dressur C stævne 

1. september - Klubmesterskab 2024 

21. september - Arbejdsdag 

 


